
RMDSZ álláspont tanácsülés előtt
2009. november 06. péntek, 13:15

  
„Elkezdődött a politikai játszadozás” – vezette be Jakab Áron Csaba az RMDSZ mai
sajtótájékoztatóját. A nemrég megalakult udvarhelyi tanács csütörtöki megbeszélésén nem
tudott megegyezni néhány napirendi pontban, ezért mára rendkívüli tanácsülést hívott össze. 

Az RMDSZ frakció gyűlés előtt ismertette új álláspontját: habár az épületekre és területekre
vonatkozólag tegnap még 10%-os adóemelést indítványozott, mára ezt 3%-ra csökkentette. 
  

  Az ANL- lakásprogrammal kapcsolatban az MPP a kritériumrendszer módosítását javasolta,
miszerint az egészségügyisek és tanügyisek számára különítsenek el két tömbházat, és ezek
kiosztását más feltételekhez szabják. A tulipánosok ezt továbbra is ellenzik.

Bíró Enikő szerint ezzel csak fölöslegesen bonyolítanák az ügyet, a minisztérium
visszautasítaná a változtatás kérelmét, és a jogosultak nem kapnák meg karácsonyra a
lakrészeket. „Ez a javaslat csak látványpolitizálás” – mondta Bíró.
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  „Jövő évre viszont a kritériumrendszer kidolgozásánál mi is előterjesztenénk a tanügyi,egészségügyi, sőt a műszaki alkalmazottakra vonatkozó megkülönböztetést. Ennek nem mostvan az ideje” – közölte dr. Nagy Levente tanácsos.A polgáriak álláspontját ide kattintva  olvashatják, a rendkívüli tanácsülés részleteiről akésőbbiekben közlünk beszámolót.
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